
 

Referat årsmøte i Sortland bridgeklubb: 
 

  Møtested:  Folkvang Bygdehus 

  Frammøte:  21 medlemmer + 5 medlemmer fra Stokmarknes bk: 

     som spiller fast i klubben. 

  Presis kl. 1800 kunne leder Brynjar Berntsen ønske velkommen til årsmøte. 

 

SAK 10/25: VALG AV MØTELEDER OG SEKRETÆR: 

  Det ble fremmet forslag på Brynjar Berntsen som møteleder og sekretær. 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 11/25: GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN: 

  Innkalling og sakliste ble framlagt på spillekvelden den 21.januar. 

På innkallingen framgikk det at frist for innlevering av forslag måtte være styret i hende senest 4. 

februar – skriftlig. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK  12/25: VALG AV 2 MEDLEMMER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN: 

  Det ble fremmet forslag på Sylvi Rosa Adolfsen og John Hansen. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 13/25: STYRETS BERETNING: 

  Leder leste styrets beretning for 2024. 

  Han refererte til prestasjoner og resultater oppnådd av klubbens medlemmer. 

Spesielt hyggelig var det at laget vårt i 2. divisjon vant avdeling A og kvalifiserte seg for 1.div. fra 

neste sesong. 

Olav Ellingsen – Kristian Ellingsen – Ståle Digre - Peter Marstrander – Harald Eide og Lars Eide. 

Vi har også et lag som vant 4.div. og kvalifiserte seg for 3. div. fra neste år. 

Rolf J. Lehn – Rune Ditlefsen – Cato Hansen – Anders Johnsen. 

Spillere fra Stokmarknes og Bø ble takker for flittig oppmøte. 

Leder kunne berette at klubbens hjemmeside endelig er oppe og «går» 

Dette grunnet godt og grundig arbeid utført av Lisbeth Møller Pedersen. 

Som tidligere år ble også Kristian og Tommy behørig takken for stor innsats siste sesong. 

Øvrige styremedlemmer ble også takket. 

Ingen merknader til styrets beretning. 

Øvrige resultater på klubbens hjemmeside, 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 14/25: REGNSKAP MED REVISORS BERETNING: 

Klubbens regnskapsfører – Tommy- kunne fremlegge et godt gjennomarbeidet og oversiktlig 

regnskap for 2024. Han gjennomgikk de enkelte poster og begrunnet fremlagte tall. 

 

Klubben hadde siste året et overskudd på kr. 17 217 – et resultat vi er svært godt fornøyd med. I 

tillegg er det satt av større beløp til ny stokkemaskin og feiring av klubbens 80 års jubileum 

15.februar.  

Han kunne også nevne at grunnen til dette gode resultat skyldes m.v.a. kompensasjon og 

grasrotandelen fra Norsk Tipping – disse to poster utgjør alene kr. 39 000. 

24.februar 2024 satte klubben kr.200 000 på rentekonto i Sparebanken. 

Pengene står på rentekonto som gir 4,75 %. 

 

Revisor leste revisjonsrapport. Han ba årsmøte godkjenne det fremlagte regnskap. 

VEDTAK: Enstemmig. 

 



 

 

SAK 15/25: FORSLAG TIL BUDSJETT FOR SESONGEN 2025: 

  Regnskapsfører kunne fremlegge et grundig og gjennomarbeidet budsjett for kommende 

  sesong. 

  Budsjettet er oppsatt med et marginalt overskudd – kr. 140,- 

  Ingen bemerkninger til det fremlagte budsjett. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 16/25: INNKKOMNE FORSLAG: 

  Styret hadde – før fristen gikk ut – mottatt et forslag fra Robert Lehn: 

Jeg foreslår at vi går ned til 24 spill på spillekveldene. Dette kan gjøre det lettere å få med flere 

spillere. Simultan er jo også på 24 spill, så det går ikke ut over forbundsrelaterte arrangement. 

På styremøte i klubben, den 27/1, ble dette behandlet. Styret gikk ikke inn for forslaget fra 

Robert. 

Forslaget ble tatt opp til avstemming. To personer stemte for Roberts forslag. Dermed fortsetter vi 

som tidligere, men man ble enig om at dersom man ikke er kommet i gang med siste runde 

før senest kl 2200, så avsluttes spillinga. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

 

SAK 17/25: FORSLAG TIL TERMINLISTE: 

  En utarbeidet terminliste f.o.m.18.februar 2025 – 24.mars 2026. ble fremlagt. 

Det kom ingen bemerkninger til det fremlagte forslag. Dermed blir dette gjeldende terminliste for 

denne sesong.  

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 18/25: VALG: 

  4 av styrets medlemmer er på valg Resultatet av valget ble som følger: 

  Leder:   Lisbeth Møller Pedersen.   Velges for 2 år. 

  Styremedlem:  Kristian Barstad Ellingsen  Velges for 2 år 

  Styremedlem;  Audun Aanes Stranda  Velges for 2 år 

  Varamedlem:  Cato Hansen   Veges for 2 år. 

 

  Kasserer/regnskap: Tommy Elde   Fortsetter 1 år 

  Styremedlem:  Olav Ellingsen   Fortsetter 1 år. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

  Den nyvalgte leder takket den avtroppende for innsatsen og overrakte en blomsterhilsen. 

 

   

   

  Sortland, den 11. februar 2025. 

 

 

   

  Brynjar Berntsen 

  Sekretær/referent. 

 

 

 

 

 

  ……………………………………………   ……………………………………………………

   

 

   Sylvi Rosa Adolfsen             John Hansen 

   

 

   

   

  

   


